



# INFORMACIÓ IMPORTANT



Sa Tuna - 10 de setembre de 2024

Benvolguts/des consocis/es

Ens posem en contacte amb vosaltres per a comunicar-vos alguns temes importants de cara al final de temporada, prevista pel **dimarts 24 de setembre de 2024**, si la meteorologia ens ho permet.

Com sabeu, setembre és un mes en que històricament hi ha hagut moltes llevantades fortes. És per això que demanem que **si hi ha socis/es que no hagin d'utilitzar la barca a partir del dimecres dia 11 de setembre, demanin a la seva nàutica que se l'emporti.**

## **IMPORTANT:**

**Hi ha previsió de TRAMUNTANA MOLT FORTA pels propers dies, sobretot de cara a dijous 12, divendres 13 i dissabte 14.**

Les embarcacions estaran més segures hivernades que a l'aigua, si no s'utilitzen.

Si deixareu la barca a l'aigua després del dia 11 de setembre envieu si us plau un correu al mail [clubsatuna@gmail.com](mailto:clubsatuna@gmail.com) donant-nos una previsió de data de retirada de la barca i **facilitar als mariners el contacte de la vostra nàutica, amb garantia de que s'enduran la barca en menys de 24h en cas de previsió marítima de temporal.**

S'anirà desmuntant el camp de boies a mesura que vagin sortint les barques, per tal de no tenir problemes de saturació de les nàutiques en cas d'inclemències del temps i que es puguin retirar les barques sense incidents.

## **Adequació d'horaris del servei de barqueig.**

- El **dimarts 17 de setembre NO hi haurà servei de barqueig.**
- La xalana del Club seguirà estant a la vostra disposició.

Finalment, de cara a **preparar de la temporada 2025** us demanem que ens digueu, abans del 15 d'octubre, si voldríeu disposar de boia l'any vinent (en cas de disponibilitat), i en quina modalitat (tota la temporada o per mesos).

Atentament,

Junta del CM Sa Tuna



# INFORMACIÓN IMPORTANTE



Sa Tuna - 10 de septiembre de 2024

Estimados/as socios/as

Nos ponemos en contacto con usted para comunicarle algunos temas importantes de cara al final de temporada, prevista para el **martes 24 de septiembre de 2024**, si la meteorología nos lo permite.

Como ya sabe, septiembre es un mes en el que históricamente ha habido muchas levantadas fuertes. Es por eso que pedimos que si hay socios/as que no tengan que utilizar la barca **a partir del miércoles día 11 de septiembre**, pidan a su náutica que la retire.

## **IMPORTANTE:**

Hay previsión de **TRAMONTANA MUY FUERTE** para los próximos días, sobre todo de cara al **jueves 12, viernes 13, sábado 14**. Las embarcaciones estarán más seguras invernadas que en el agua, si no se utilizan.

Si dejara la barca en el agua después del día 11 de septiembre envíe por favor un correo al mail [clubsatuna@gmail.com](mailto:clubsatuna@gmail.com) dándonos una previsión de fecha de retirada de la barca y **facilitar a los marineros el contacto de su náutica, con garantía de que se llevarán la barca en menos de 24 horas en caso de previsión marítima de temporal.**

Se irá desmontando el campo de boyas a medida que vayan saliendo las barcas, para no tener problemas de saturación de las náuticas en caso de inclemencias del tiempo y que se puedan retirar las barcas sin incidentes.

## **Adecuación de horarios del servicio de barqueo.**

- **El martes 17 de septiembre NO habrá servicio de barqueo.**
- La chalana del Club seguirá estando a su disposición.

Finalmente, de cara a preparar de la temporada 2025 le pedimos que nos diga, **antes del 15 de octubre**, si querrá disponer de boya el próximo año (en caso de disponibilidad), y en qué modalidad (toda la temporada o por meses ).

Atentamente,  
Junta del CM Sa Tuna



# INFORMATIONS IMPORTANTES



Sa Tuna - 10 septembre 2024

Chers confrères membres,

Nous vous contactons pour vous communiquer quelques sujets importants pour la fin de saison, prévue **le mardi 24 septembre 2024**, si la météo le permet.

Comme vous le savez, septembre est un mois historiquement marqué par de nombreux soulèvements violents. C'est pourquoi nous demandons que s'il y a des membres qui ne sont pas obligés d'utiliser le bateau à partir du mercredi 11 septembre, ils demandent à leur compagnie maritime de le prendre.

## **IMPORTANT:**

Il y a une **TRÈS FORTE TRAMUNTANA** prévue pour les prochains jours, surtout pour **le Jeudi 12, vendredi 13, samedi 14.**

Les bateaux seront plus sûrs en hiver que sur l'eau s'ils ne sont pas utilisés.

Si vous laissez le bateau à l'eau après le 11 septembre, veuillez envoyer un email à [clubsatuna@gmail.com](mailto:clubsatuna@gmail.com) en nous donnant une date prévisionnelle de retrait du bateau et en **fournissant aux marins les coordonnées de votre compagnie maritime**, avec la garantie qu'ils le feront. prendre le bateau en moins de 24 heures en cas de prévision de mer agitée.

Le champ de bouées sera démonté au fur et à mesure du départ des bateaux, afin de ne pas avoir de problèmes de saturation des bateaux en cas d'intempéries et pour que les bateaux puissent être évacués sans incident.

## **Ajustement des horaires de service des bateaux.**

- **Le mardi 17 septembre, il n'y aura AUCUN service de bateau.**
- La péniche Club continuera à être à votre disposition.

Enfin, afin de préparer la saison 2025, nous vous demandons de nous indiquer, **avant le 15 octobre**, si vous souhaiteriez disposer d'une bouée l'année prochaine (si disponible), et selon quelle modalité (toute la saison ou par mois).

Sincèrement,

Conseil d'administration du CM Sa Tuna



# IMPORTANT INFORMATION



Sa Tuna -September 10th, 2024

Dear fellow members

We are contacting you to communicate some important topics for the end of the season, scheduled for **Tuesday, September 24, 2024**, weather permitting.

As you know, September is a month in which historically there have been many strong uprisings. That is why we ask that if there are members who do not have to use the boat starting Wednesday, September 11, they ask their boat company to take it.

## **IMPORTANT:**

There is a **VERY STRONG TRAMUNTANA** (north wind) forecast for the next few days, especially for **Thursday the 12th, Friday the 13th and Saturday the 14th**. Boats will be safer in winter than on water if they are not used.

If you will leave the boat in the water after September 11, please send an email to [clubsatuna@gmail.com](mailto:clubsatuna@gmail.com) giving us a forecast date for removing the boat and **providing the sailors with contact information for your boat company**, with a guarantee that They will take the boat in less than 24 hours in the event of a stormy sea forecast.

The buoy field will be dismantled as the boats leave, so as not to have problems with saturation of the boats in case of inclement weather and so that the boats can be removed without incident.

## **Adjustment of boat service schedules.**

- **On Tuesday, September 17, there will be NO boat service.**
- The Club barge will continue to be at your disposal.

Finally, in order to prepare for the 2025 season, we ask you to tell us, **before October 15**, if you would like to have a buoy next year (if available), and in what modality (the entire season or by month).

Sincerely,  
CM Sa Tuna Board